
Botanical Research, Vol.12, No.3, 125-184 
植物学研究, 12 卷 3 期 
Published Online May 2023 in Hans (https://www.hanspub.org/journal/br) 
 
 

 
TABLE OF CONTENTS 

目    录 
 

关于自然保护区生态价值转换实践成果与经验的研究 
On the Ecological Value Transformation of Nature Reserves Research on  
Practical Results and Experience 
张艳侠，王水，张海江………………………………………………………………………………………………………...…………………………………125 

pH 响应型克菌丹递送载体的制备及其对禾谷镰刀菌的抗菌活性 
Preparation of pH Responsive Carbendan Delivery Vector and Its Antibacterial Activity  
against Fusarium Graminearum 

王佳旭，王敬营，于秀敏，王秀平…………………………………………………………………………………..…..…………………………………130 

拟南芥根尖分生组织中细胞分裂与细胞分化过渡的分子调控机制 
Molecular Mechanisms for Regulating the Transition of Cells from Division to Differentiation  
in Arabidopsis Root Apical Meristems 
周光蓥，王爽，张汉马………………………………………………………………………………………………………...…………………………………142 

植物根响应机械阻力刺激的研究进展 
Research Progress on the Response of Plant Roots to Mechanical Resistance Stimulation 
罗玲，赵滢滢，李均瑶，南文斌…………………………………………………………………………………………..…………………………………147 

上海市道路绿化带土壤改良效果分析 
Analysis of Soil Improvement Effects in the Road Greening Belt of Shanghai 
徐敏…………………………………………………………………………………………………………………………………...…………………………………155 

有限供水条件下确定玉米灌水时间方法的研究 
Study on Method of Determining Irrigation Time of Maize under Condition  
of Limited Water Supply 
王乐天，李炎，齐彦辉，魏子棚，冯思然，李鑫哲，杨林……………………………………………………...…………………………………162 

黄芩活性成分与药理作用研究进展 
Research Progress on the Active Ingredients and Pharmacological Effects  
of Scutellaria baicalensis 

张晶，徐明远，李凤霞，刘岩，方东军，倪红伟，郭晓瑞，唐中华………………………………………...…………………………………170 

菌根菌接种对松柏类古树生长促生效应研究 
Study on Promoting Effect of Mycorrhizal Inoculation on the Growth of  
Ancient Coniferous Trees 
汤珧华………………………………………………………………………………………………………………………………..…………………………………178 

https://www.hanspub.org/journal/br
https://www.hanspub.org/

